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Sülysáp Város Önkormányzatának 
Képviselő-testülete 

 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2014. december 18-án 17.00 
órakor megtartott nyilvános, munkaterv szerinti üléséről. 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Balog Mónika, Cseri Péter, Farkas Ferenc, Pálinkásné Petik Éva, 
Szücsi Csaba települési képviselők, később érkezett: Hostyinszki Ákos és Kecser 
István 
Tanácskozási joggal: Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes a Nagykátai Járási Hivatal vezetője, 
Farkas Endre Agora Intézet képviselője, Berkeczi Szabolcs és Lakatos Jonatán a Bursa 
Hungarica ösztöndíj pályázat nyertesei 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet 

 
Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntöm a megjelenteket, külön 
köszöntöm a járási hivatal vezetőjét Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnest, a Bursa Hungarica 
ösztöndíj pályázat nyerteseit, valamint Farkas Endrét, aki az ÁROP pályázat kapcsán van 
jelen.  
Megállapítom, hogy az ülésünk határozatképes: 9 tagból 7 jelen van, Kecser István PVB 
elnök jelezte, hogy késve érkezik, Hostyinszki Ákosról viszont nem tudok semmit.  
A mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőinek javasolom Balog Mónika és Pálinkásné Petik Éva 
képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Balog Mónika és 
Pálinkásné Petik Éva települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 
 

Horinka László polgármester: Napirend előtt térünk ki a Bursa Hungarica pályázat 
nyerteseire, itt van körünkben Lakatos Jonatán és Berkeczi Szabolcs. Sajnálom, hogy csak 
ketten jöttetek el, a visszajelzések alapján több pályázóra számítottunk. Szerettük volna, ha az 
eddigiekkel ellentétben a döntéshozók és a támogatottak megismerik egymást, ezért 
gondoltuk, hogy a mai ülés keretében egy emléklappal ünnepélyesebbé téve adunk 
tájékoztatást az elnyert ösztöndíjról. Sok szeretettel gratulálok nektek, és sok sikert, jó 
tanulást kívánok mindkettőtöknek. 
 
/Horinka László polgármester átadja az emléklapokat, majd Berkeczi Szabolcs és Lakatos 
Jonatán távozik az ülésről./ 
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Horinka László polgármester: Folytatjuk a napirend elfogadásával. A kiküldött meghívóban 
szereplő napirend elfogadására teszek javaslatot. Egyebeken belül van-e valakinek 
megbeszélnivalója, javaslata? Ha nincs, kérem, hogy aki egyetért a napirenddel, szavazzon. 
 

Ügyrendi döntés 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 
1./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta történt 

fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási megállapodásának jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Sülysáp Környéki Szociális Társulás Társulási megállapodásának jóváhagyása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Rendelettervezet a Sülysáp Környéki Szociális Társulás által biztosított személyes 
gondoskodást nyújtó alapellátásokról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Sülysápi Települési Értéktár Bizottság Működési Szabályzatának megállapítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

6./ Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

7./ ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 szervezetfejlesztési projekt 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

8./ Döntés a Környezetvédelmi Alap létrehozásáról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ 2015. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

10./ Jogi tanácsadói szerződés megkötése 2015. évre 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Ford Focus személygépkocsi cseréje 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Tűzoltószertár homlokzati munkálatainak támogatása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

13./ „Adventi gyertya gyújtó rekordkísérlet” c. rendezvény támogatása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Brand Sec Kft. ajánlata az önkormányzati ingatlanok vagyonvédelmére 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ Tájékoztató a bizottságok ügyrendjének és 2015. évi munkatervének elfogadásáról 
Előterjesztő: Tóth Krisztina jegyző 

16./ Egyebek  
 
 
1./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az előző ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
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Horinka László polgármester: Az írásos tájékoztatót megkaptátok, van-e kérdés? A 
gazdákkal kapcsolatban nincs újabb információm, Kocsis Tamás még nem jelzett vissza. A 
többségen úgy láttam, hogy támogatják. Amennyiben nincs kérdés az előterjesztett határozati 
javaslatról szavazunk. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

150/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
2./ NAPIRENDI PONT 
Tápiómenti Területfejlesztési Társulás Társulási megállapodásának 
jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Formaságokat tartalmaz a módosítás, személyi változások, 
törvényi változások lettek átvezetve. A társulási tanács jóváhagyta, de minden település 
képviselő-testületének is jóvá kell hagynia. A PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Kérdés, 
hozzászólás van-e? Aki egyetért az előterjesztett határozati javaslat tartalmával, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

151/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 88. § (2) bekezdése alapján 
1./ a Tápiómenti Területfejlesztési Társulásnak a Társulási 

Tanács 69/2014. (XI. 20.) számú határozatával elfogadott 
Társulási Megállapodását jóváhagyja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a jóváhagyott 
Társulási Megállapodás aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
3./ NAPIRENDI PONT 
Sülysáp Környéki Szociális Társulás Társulási megállapodásának 
jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Hasonló okokból került elénk, mint az előző, a társulási 
tanácsban jóváhagyták, minden településen meg kell erősíteni a jóváhagyást. HSZB tárgyalta 
és elfogadásra javasolja.  
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

152/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 88. § (2) bekezdése alapján 
1./ a Sülysáp Környéki Szociális Társulás Társulási Tanácsa 

által 2014. december 9-én elfogadott Társulási 
Megállapodását jóváhagyja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a jóváhagyott 
Társulási Megállapodás aláírására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
4./ NAPIRENDI PONT 
Rendelettervezet a Sülysáp Környéki Szociális Társulás által 
biztosított személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról 
 
Horinka László polgármester: HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Volt-e benne 
változtatás? 
Tóth Krisztina jegyző: Igen, egy technikai dolog: a Társulási Megállapodásban véletlenül 
bele került Mende is a házi segítségnyújtásnál, de ott nem a Társulás látja el ezt a feladatot, 
így ide is bekerült. A rendelet egyébként vissza fog kerülni a testület elé, mert az 
elfogadásának menete az, hogy most ez a testület határozattal fogadja el a tervezetet, majd a 
többi érintett képviselő-testület elé is odakerül jóváhagyásra, és ezt követően fogadja el 
rendeletként a sülysápi testület. 
Horinka László polgármester: Aki egyetért a rendelettervezettel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

153/2014. (IX. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. 

évi III. törvény 92. § (1) b) pontja és a Társulási 
Megállapodás 5.2. pontja alapján kapott felhatalmazással és 
feladatkörében a Sülysáp Környéki Szociális Társulás által 
biztosított személyes gondoskodást nyújtó alapellátásokról 
szóló rendelet tervezetét jóváhagyja, egyúttal 

2./ a jogalkotásról szóló 2010. évi CXXX. törvény 5. § (1a) 
bekezdésére tekintettel megkeresi a Sülysáp Környéki 
Szociális Társulás tagönkormányzatait, hogy járuljanak 
hozzá a rendelet megalkotásához. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
5./ NAPIRENDI PONT 
Sülysápi Települési Értéktár Bizottság Működési Szabályzatának 
megállapítása 
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Horinka László polgármester: HSZB tárgyalta és elfogadásra javasolja. 
Katus Norbert alpolgármester: Fontos, hogy ebben lépjünk, mert kiírtak egy pályázatot 
azoknak a településeknek, ahol van értéktár bizottság és vannak értékek. A piacavatón 
beharangoztuk, hogy mit tartunk értéknek, erről még határozat nem születet. Értéknek 
tekintjük például a sülysápi örömkalácsot, a Szent István templomot, a Kisboldogasszony 
templomot, a Grassalkovich-vadászlakot, a Sőtér-kastélyt, a Kapás József Helytörténeti 
Gyűjteményt, a sülysápi népzenei gyűjteményt, a Taekwon-Do Szakosztályt, a Sápi-patak 
forrását, a halastavakat és környezetüket, a Szent István napokat, a csillagdát. A pályázatot 
január 5-től lehet beadni forráskimerülésig. Lehet kiadványokra, programokra pályázni, így ez 
lehetőséget biztosítana, hogy legyenek jó programjaink 2015-ben is. 
Pálinkásné Petik Éva: Ki írta ki? 
Katus Norbert alpolgármester: A Földművelésügyi Minisztérium. 
Balog Mónika: És a Tápió? Mégiscsak a Tápió-vidéken vagyunk, természet- és 
környezetvédelem szempontjából is érték.  
Tóth Krisztina jegyző: Ez a települési értékekről szól, a Tápió más településeken is 
megtalálható. Az értékek nyilvántartásba vétele az értéktár bizottság feladata. 
Horinka László polgármester: Maradjunk az írásos előterjesztésnél. Aki elfogadja az 
Értéktár Bizottság Működési Szabályzatát, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

154/2014. (IX. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a magyar 
nemzeti értékek és a hungarikumok gondozásáról szóló 
114/2013. (IV. 16.) Korm. rendelet 3. §-a alapján a Sülysápi 
Értéktár Bizottság Működési Szabályzatát elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, ÉB elnöke 

 
6./ NAPIRENDI PONT 
Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. Nekem 
megdöbbentő volt, hogy mi minden történt. Én közelebbről benne vagyok, de furcsa volt látni 
így összefoglalva. 
Tóth Krisztina jegyző: Egy dolog kimaradt, mégpedig két irányból is. A köztisztviselők 
számára is bevezetésre került a szakmai továbbképzési rendszer, ami 4 éves periódusokból áll, 
és a végzettségtől, feladatkörtől függő pontszámot kell ezalatt összegyűjteni. Ez nagyon 
megterhelő akkor, amikor a munkaköri feladatokra is alig jut idő, és a szabadságokat sem 
tudjuk kiadni. Ráadásul még véletlenül sem olyan képzésekre lehet jelentkezni, amelyek 
segítik a gyakorlati feladatok végrehajtását. Egyszer gyűjtöttek arra nézve javaslatokat, hogy 
milyen képzéseket szeretnénk, én végig is vettem az összes szakterületet, de azóta se kép, se 
hang erről, minden maradt a régiben. E témának a másik vetülete a pénzügyi oldala: valami 
horribilis összegeket kell befizetnünk a Nemzeti Közszolgálati Egyetemnek erre. Viszont 
örömmel jelentem, hogy a szervezetfejlesztési pályázat keretében mi sikeresen teljesítettük a 
mostani 4 éves periódusra előírt összes pontszámot, így további költségeink várhatóan nem 
lesznek vele.  
Katus Norbert alpolgármester: Az elmúlt évben a beszámoló kapcsán merült fel a létszám 
probléma. Hogy látod a helyzetet? A munkaügyön a közmunkások miatt, pénzügyön a 
rengeteg beszámoló, az újabb adók miatt szükség van bővítésre? 
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/17:25 Hostyinszki Ákos települési képviselő megérkezik az ülésre. A jelenlévő képviselők 
száma 8 fő./ 
 
Tóth Krisztina jegyző: A titkárságon októberre stabilizálódott a majdnem két évig tartó 
átmeneti helyzet, mert visszajött a kolléganő GYES-ről. Most ott kiszámíthatóbb a működés.  
A humánerőforrás területén továbbra is nagyon sok a munka a közfoglalkoztatás miatt. 
Havonta, kéthavonta léptetünk be és ki dolgozókat, ami hihetetlen mennyiségű feladatot 
jelent. Ezt továbbra is egy ember végzi, amin valami módon változtatni kell a közeljövőben, 
de ez nem túl egyszerű, mert egy nagyon speciális területről van szó, így az nem működik, 
hogy holnap odateszem valakihez a feladatot, és meg van oldva.  
A pénzügy óriási probléma, a legutóbbi állást sem tudtuk szakképzett kollégával betölteni, 
mert egyszerűen szakemberhiány van. Olyat meg sem próbálunk, hogy gyakorlattal 
rendelkező kollégát keresünk, de lassan már odáig jutottunk, hogy nemhogy önkormányzati 
pénzügyekhez értő személyt nem kapunk, lassan már pénzügyi végzettségűt sem. Ezen a 
területen egyébként nem tudom hány fő lenne az elég, hiszen amit produkálni kell egyszerűen 
hihetetlen, akár az adatszolgáltatás, akár a pályázatok kezelése terén. Gyorsan és 
hibamentesen kell csinálni. A kollégák mindent megtesznek, de a nyugodt, normális 
munkavégzéstől távol vagyunk. Folyamatos stresszben dolgoznak, ami hosszú távon nem 
tartható. 
Egy kicsit szűk keresztmetszet a pályázati rész is, egy pályázati ügyintéző kevés, ha minden 
lehetőséget meg akarunk ragadni. Bár nem érdemes előreszaladni, lehet, hogy kicsit 
könnyíteni fog ezen a munkán az új rendszer, majd meglátjuk.  
Úgy összegezném, hogy most, ezzel a létszámmal teljesen ki vagyunk feszítve. Ha már két 
projektünk fut egymás mellett, akkor már túlórák vannak, amik nincsenek kifizetve. 
Szabadságot alig tudunk kiadni, helyettesítést nem tudunk megoldani. Megoldjuk a 
feladatokat, de senki ne betegedjen meg, és ne menjen hosszú szabadságra. Vannak 
elmaradások, irattárazásban például, ami a hétköznapokban nem okoz fennakadást, de egy 
ellenőrzéskor már probléma, és akár büntetéssel is jár. Az ügyfélszolgálatot 
közfoglalkoztatottak látják el, megszokták az emberek, hasznos is, tájékoztatják az 
ügyfeleket, de ha nem lesz közfoglalkoztatás, azt nem tudjuk továbbvinni.  
Várjuk, hogy a tervezett ASP rendszer és a hozzákapcsolódó szakrendszerek hogyan 
működnek majd, megint nem nagyon lehet kiszámítani, hogy mi lesz, de sajnos még azt sem, 
hogy mikorra várhatók változások.  
Horinka László polgármester: A közterület-felügyelőnkkel kapcsolatban révbeért a 
megállapodás. 
Tóth Krisztina jegyző: Az még egy olyan feladatkör, ahová lehetne tenni feladatokat, lenne 
még szabad kapacitása. A beruházási ügyintéző is nagyon leterhelt, amit vagyonkezelés és 
beruházás területén meg lehetne oldani, abból annyit oldunk meg, amennyit ő elbír. Ha van 
diák vagy közmunkás, teszünk mellé, és ki is használja, megoldanak pár feladatot. A 
közterület felügyelői munka egy része is ráhárult az utóbbi időben.  
Pálinkásné Petik Éva: A Sőtér-kastély állagmegóvási munkálatai bejfejeződtek? 
Tóth Krisztina jegyző: Igen, átadásra került a kivitelező részéről, várjuk a műemlék-
felügyeletet, hogy átvegye. Nagyon nagy munkát végeztek, igen rossz állapotban volt a hátsó 
rész, a nyugati szárny tetőzete éppen hogy csak el nem indult még. Mivel nagyon sokat kellett 
a tetőszerkezettel dolgozni, kevés más munkát tudtunk megcsinálni, de nem ázik, nem szakad 
be, be lett üvegezve, ki lett takarítva, nem romlik tovább. Nagyon áldozatkészek voltak Illés 
Zsolték, nagy munka volt és nagyon rendesen odatették magukat. 
Pálinkásné Petik Éva: Az iskolában is nagyon rendesen dolgoztak. 
Horinka László polgármester: Megköszönöm a hivatal munkáját, és javasolom, hogy 
fogadjuk el a beszámolót. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

155/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Polgármesteri Hivatal 2014. évi munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

 
7./ NAPIRENDI PONT 
ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 szervezetfejlesztési projekt 
 
Horinka László polgármester: Itt van Farkas Endre az Agora Intézet képviseletében. Az 
elkészült anyagok mennyisége, és az elolvasásukra rendelkezésre állott idő fordítottan volt 
arányos, ezért nem bánom, ha röviden elmondod a lényeget. 
Farkas Endre: 2013-tól jelentősen megváltozott az önkormányzatok feladata, és a 
szervezetét ehhez kellett igazítani, ez a pályázat lényege. Két súlyponti témát emelnék ki: a 
hatékonyságnövelést – költségcsökkentést, valamint a humán erőforrás felmérését. A korábbi 
ÁROP pályázat során nem tudom, milyen eredmények születtek, de az önkormányzatok 
dinamikus átalakulásának nem látjuk a végét, ezért a képzési feladat felé próbáltunk 
fókuszálni. Olyan dolgokat szerettünk volna megvalósítani, ami az önkormányzatot segíti.  
Két képzést valósítottunk meg: egy vezetőképzést, stratégiai menedzsmentet, valamint a 
személyes hatékonyságfejlesztést. Felmerült plusz igényként az informatikai képzés, 
remélem, az is hasznos volt.  
A tanulmányokat 8 feladatkörben készítettük. Felül kellett vizsgálni a támogató 
infrastruktúrát, a költséghatékonyság növelése volt a cél. Mik azok a lehetséges pontok, 
amelyeknek az irányába el lehet menni? A harmadik a stratégia, például pénzügyi stratégiákat 
fogalmaztunk meg. Amikor a pályázat kapcsán felmerült, hogy az iskolák átmentek a KLIK 
hatáskörében, nem volt kialakítva a szakmai és pénzügyi feladatellátás, például az étkeztetés 
áttekintését végeztük el, erre adtunk javaslatot. A szolgáltatások összehangolása volt még cél. 
Szakmai és támogatói folyamatokat vizsgáltuk, a TÁVÜSZ Kft. működésének áttekintését 
végeztük.  
Humánerőforrás kapacitás területén, három dologgal is foglalkoztunk: Átnéztük az SZMSZ-t, 
hogy a megváltozott feladatkörökhöz mennyire van hozzáigazítva, majd a Polgármesteri 
Hivatal szervezetével és a munkakörökkel is foglalkoztunk. Végeztünk egy szervezeti 
kapacitáskihasználtság-vizsgálatot. A pénzügy folyamatosan túlterhelt, az Önkormányzati 
Iroda pedig időszakosan. Annyiban pontosítanám Krisztinát, hogy nagyjából 1 státusz 
biztosan hiányzik még a hivatalban. A fő munkakörökben kompetencia-felmérést végeztünk.  
Hangsúlyozom, hogy próbáltuk a tanulmányokat úgy kezelni, hogy az önkormányzatnak 
legyen mozgástere.  
Tóth Krisztina jegyző: Igen, valóban, még erre nem tértem ki az előbb. Az átvilágítás 
rámutatott, hogy a munka feszített ütemű, de mennek a dolgok, viszont nagy kockázatokat 
rejt, hogy nincs egy olyan személy, vagy csoport, aki nyomon követi, hogy egy szerződés 
hogyan jön létre és hogyan fut ki. Megvalósulnak a dolgok, de szétaprózódva, mert 
mindenkinek csak arra van ideje és energiája, hogy a saját részterületét elintézze. Úgy 
fogalmaznám, hogy az a pici plusz hiányzik a létszámból, ami azt a nyugodt, gördülékeny 
működést biztosítaná, ami az átgondolt fejlődéshez szükséges. Endréék tettek egy olyan 
javaslatot, hogy a projektek követésére hozzunk létre munkacsoport. Ehhez már lesz egy 
szoftver, ami a segítségünkre lesz, de ember nélkül az sem megy. 
Katus Norbert alpolgármester: Egy olyan általános kérdésem lesz, amire lehet egyszerű és 
bonyolult választ adni. Több településre rálátsz a projektek kapcsán, hasonló méretű 
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településeket figyelembe véve Sülysáp hol helyezkedik el? Lehetőségeinket tekintve mint 
tudnánk javítani? 
Farkas Endre: Nem egyszerű a kérdés, mert vannak olyan települések, ahol csak adott 
tevékenységet végeztünk, így annyira nem látunk bele. Ha az átlagot 50 %-nak veszem, akkor 
Sülysáp felette van. A lehetőségek kihasználása a településeken múlik. A lehetőségeket 
felmértük, az már a településen múlik, hogy mire fókuszál.  
Szücsi Csaba HSZB elnök: Nem nagyon szeretem a hosszú távú tervezést. A bölcsőde 
kapcsán van az anyagotokban egy javaslat: hosszú távon javasoljuk az intézmény elhelyezését 
felülvizsgálni, az óvodákkal egy épületbe költöztetni. Ezt hogyan gondoljátok? Nemrég 
építettük. 
Farkas Endre: Akik részt vettek benne azok tudják, hogy hogyan terveztük a hosszú és 
rövidtávot. Ami az elhelyezést illeti, próbáltuk a költséghatékonyságot nézni. Egy intézmény 
működésének nagyon fontos részét képezik a humánerőforráshoz kapcsolódó kiadások. Más 
tekintetben csak akkor lehet fajlagos eredményt elérni, ha minden gondozott egy helyen van. 
Ez kizárólag szemellenzős közgazdász logika, mi csak ezt néztük. Az önkormányzatnak kell 
eldöntenie, hogy fűződnek-e egyes változtatásokhoz olyan egyéb szempontok helyben, 
amelyek miatt – dacára a költséghatékonysági megfontolásoknak – nem lehet azokat 
végrehajtani. 
Horinka László polgármester: Az előterjesztett határozati javaslatról szavazunk. Aki 
egyetért a határozati javaslat tartalmával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

156/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ a Sülysáp Város Önkormányzata szervezetfejlesztése tárgyú 

ÁROP-3.A.2-2013-2013-0052 azonosítójú pályázati projekt 
keretében elkészült tanulmányokat, és a hozzájuk 
kapcsolódó intézkedési terveket a melléklet szerint 
elfogadja. 

2./ felkérik a jegyzőt az intézkedési tervnek a felelősökkel 
történő megismertetésére, és az intézkedések 
végrehajtásának koordinálására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
/17:54 Farkas Endre és Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes távozik az ülésről. Kecser István 
települési képviselő megérkezik az ülésre, az ülésen jelenlévő települési képviselők száma 9 
fő./ 
 
8./ NAPIRENDI PONT 
Döntés a Környezetvédelmi Alap létrehozásáról 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Lényegében a 
talajterhelési díj megjelenése teszi szükségessé. 
Tóth Krisztina jegyző: A környezetvédelmi bírságok egyharmada a miénk maradhat így. 
Horinka László polgármester: Rendelettervezethez kérdés? Aki egyetért a rendelettervezet 
tartalmával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 
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157/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
környezet védelmének általános szabályairól szóló 1995. évi 
LIII. törvény 58. §-a alapján 
1./ dönt az önkormányzati környezetvédelmi alap 

létrehozásáról, és az ehhez kapcsolódóan előterjesztett 
rendelettervezetet jóváhagyja, 

2./ felkéri a polgármestert, hogy a rendelet elfogadásához 
szükséges egyeztetéseket folytassa le. 

Határidő: 2015. februári ülés 
Felelős: polgármester 

 
9./ NAPIRENDI PONT 
2015. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta, elfogadásra javasolja. Van-e 
kérdés, hozzászólás? Aki egyetért a belső ellenőrzési terv elfogadásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

158/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 119. § (5) bekezdése alapján 
1./ az önkormányzat 2015. évi belső ellenőrzési tervét 3 

célellenőrzéssel jóváhagyja, 
2./ felkéri a jegyzőt, hogy a belső ellenőrzés 190.500 Ft 

összegű díjának az önkormányzat 2015. évi költségvetésébe 
történő betervezéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1./ azonnal, 2./ 2014.02.15. 
Felelős: jegyző 

 
10./ NAPIRENDI PONT 
Jogi tanácsadói szerződés megkötése 2015. évre 
 
Horinka László polgármester: PVB elfogadásra javasolja. Évek óta dolgozunk együtt 
Anettával, hasznosnak ítéljük az együttműködést, és továbbra is szeretnék vele dolgozni. Aki 
egyetért a jogi tanácsadói szerződés megkötésével, a határozati javaslatban meghatározott 
feltételekkel, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

159/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ 2015. évre jogi tanácsadói szerződést dr. Acsai Anetta Rita 

ügyvéddel (székhelye: 2243 Kóka, Margithegy 18.), 90.000 
Ft/hó díjazás ellenében, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés megkötésére, 
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3./ felkéri a jegyzőt, hogy a szerződés éves díjának az 
önkormányzat 2015. évi költségvetésébe való 
betervezéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2014. 12. 31. 3./ 2015. 02. 15. 
Felelős: polgármester, jegyző 

 
11./ NAPIRENDI PONT 
Ford Focus személygépkocsi cseréje 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja, kérdés van-e? Aki 
egyetért a gépkocsi cseréjével, a határozati javaslatban meghatározott feltételekkel, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

160/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ úgy dönt, hogy az önkormányzati és hivatali feladatok 

ellátásához használt Ford Focus típusú személygépkocsi 
beszámításával egy új, gazdaságosabban üzemeltethető 
gépkocsit vásárol. Az új gépkocsi vegyes üzemanyag 
fogyasztásának katalógus szerinti normája nem lehet 
magasabb, mint 4,0 liter/100 km. 

2./ A gépkocsi megvásárlásához 5 millió Ft-ot a költségvetés 
általános tartalékának terhére biztosít. 

3./ Felhatalmazza a polgármestert a gépkocsi kiválasztására és 
megvásárlására. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
12./ NAPIRENDI PONT 
Tűzoltószertár homlokzati munkáinak támogatása 
 
Horinka László polgármester: Ezt a javaslatot Hostyinszki Ákos nyújtotta be. A PVB 
tárgyalta, azt javasolja, hogy a 2015. évi költségvetés tárgyalásakor vizsgáljuk meg a 
lehetőséget. Eddig is támogattuk az ÖTE-t a civil keretből, én magam is segítettem őket a 
pályázataik kapcsán, a továbbiakban is ezzel segítenék, és ha ez nem elég, akkor javasolom, 
hogy egészítsük ki az összeget. Nagyon sok munkájuk van benne.  
Katus Norbert alpolgármester: Mindenképpen javasolnám, hogy a Hivatal beruházási 
ügyintézője is nézze át az ajánlatot, és kérjen más vállalkozótól is. Illetve gondolkozzunk a 
TÁVÜSZ-ben is! 
Hostyinszki Ákos: Valóban elég húzós az árajánlat, és ha a TÁVÜSZ-ben lehet gondolkodni, 
az előny. 
Kecser István PVB elnök: 6,5 milliós ajánlat, ez tényleg egy komoly összeg, de nagyon 
örülnék, ha annak a terecskének a külleme is szép lenne. Ha a pályázatokhoz saját erő 
szükséges, akkor abban az önkormányzat is segíthet. Ne csak költségvetési támogatásban 
gondolkodjunk, bár én az egészet is támogatnám, hogy ott tokkal-vonóval rendben legyen 
minden.  
Horinka László polgármester: Nem érzem úgy, hogy a tűzoltók felé csak akkor fordulunk, 
amikor csinálnak valamit, és meg kell veregetni a vállukat. Többször támogattuk őket abban, 
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hogy támogatáshoz jussanak más forrásból, akár más civilszervezet kárára is. A javaslatom 
az, hogy vizsgáljuk meg, milyen módon tudjuk támogatni ezt a beruházást, pályázati forrás 
igénybevételével, vagy bármi más módon, és csak utána hozzunk döntést. Tehát a javaslatom 
az, hogy vizsgáljuk meg a lehetőségeket, és a 2015. évi költségvetés készítésekor térjünk erre 
vissza. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Sülysápi Önkéntes Tűzoltó Egyesület által épített tűzoltószertár 
külső homlokzati munkáinak önkormányzati támogatására 
vonatkozó javaslat érdemi tárgyalását a 2015. évi költségvetés 
tárgyalásának idejére elnapolja. 
 

Horinka László polgármester: Nekem lenne viszont egy kissé más jellegű javaslatom: 
December 1-jén hétfőn, az ónos eső miatt sok kár keletkezett, kivették a részüket a 
munkákban, akár a kárelhárításban, akár a helyreállításban, ezért szeretném, ha egy 
határozatban ismernénk el a munkájukat és egy elismerő oklevelet is szeretnék nekik átadni. 
Ez fontos, hiszen szinte 24 órán át helyt álltak. Az Önkormányzat köszönetét fejezi ki a 
december 1-jei ónos eső miatt keletkezett károk elhárításában és a helyreállítási 
munkálatokban való helytállásukért. Kérem, aki egyetért az elismeréssel, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

161/2014. (XII. 18.) ÖKT határozati javaslat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
köszönetét fejezi ki a Sülysápi Önkéntes Tűzoltó Egyesületnek a 
2014. december 1-jei ónos eső miatt keletkezett károk elhárítása 
és a helyreállítási munkák során tanúsított helytállásáért. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Cseri Péter: Az újságban is jelenjen meg, és még az is, hogy mindazoknak a civileknek is 
köszönjük, akiknek a neve nem jelent meg. 
 
13./ NAPIRENDI PONT 
„Adventi gyertya gyújtó rekordkísérlet” c. rendezvény támogatása 
 
Horinka László polgármester: Szintén Ákos kezdeményezésére került ide ez a téma. A 
bizottsági javaslatokat láttátok, a díj átvállalását nem támogatta egyik bizottság sem, a piactér 
használatát viszont a PVB igen. Nagyon furcsának találtam, hogy csütörtökön itt ültünk 
együtt, és nem szóltál semmit, majd pénteken jöttél a javaslatoddal. Elkerülhettük volna a 
félreértéseket, ha csütörtökön tisztázzuk a részleteket. A másik, amit furcsának tartottam, 
hogy csináltattál 3000 szórólapot, amin nem jelenik meg az önkormányzat támogatóként, 
akkor hogyan gondolod a támogatást? Egy projekt során tőlünk is elvárják, hogy a támogató 
jelenjen meg minden lehetséges felületen.  
Hostyinszki Ákos: Valószínűleg jobb lett volna, ha előbb mondom el, de csütörtökön még 
nem tudtam az összeget, csak pénteken tudtam meg. Nekem is gazdaságosabb lett volna, ha 
az újságban is megjelenik, illetve Tarnavölgyi Lacival is beszéltem, aki elmondta, hogy az 
adventi programba is kapcsolódhatott volna. Alpolgármester úrtól kaptam egy ígéretet arra, 
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hogy a regisztrációs díjat kifizeti az önkormányzat; 40-50 ezer forintról volt szó. A 
bonyolítással kapcsolatos költségeket vállaltam, de a díjat már nem tudom vállalni. A 
regisztrációs kérelmet csak azt követően indítottam el, hogy kaptam egy ígéretet. A 
szórólapon azért nincs rajta az önkormányzat, mert más támogatók sincsenek rajta, ez nyilván 
utólagosan benne lenne az újságban, ezért nem érzem kardinális kérdésnek. Ha nem 
támogatjátok, akkor nem lesz regisztrálva, saját pénzből nem tudom finanszírozni. 
Horinka László polgármester: Az utolsó pillanatban ötletszerűen megjelenő dolgok egy 
vállalkozásban tudnak működni, egy önkormányzat életében, önkormányzati intézményben 
nem. Ma felhívtak, hogy 60 fiatal szeretne szilveszterezni, jöhetnek-e a művelődési házba. 
Mindenki a szabadságát tölti, nyilván nem adok kulcsot idegenek kezébe. Ezt is egy kicsit 
ilyennek érzem, gondolunk egyet, és az önkormányzat álljon oda. Az önkormányzatnál év 
elején készül egy költségvetési terv, nagy mozgásterünk nincs. Ha még lenne a polgármesteri 
keretem, akkor beszélhetnénk róla. Ennek a helye ott lett volna, hogy van egy civilszervezet, 
aki pályázik rendezvényre, majd jövő év elején elszámol vele. A FÉK-et támogattuk év 
elején, értem én, hogy már nem fér bele, de a meghatározott keretből sincs már. Ezért 
szeretnénk programterveket bevasalni a civilektől, hogy tudjunk tervezni.  
Katus Norbert alpolgármester: Én egy másik szempontot hoznék. Nyilván, hogy 70 ezer 
forintról döntünk vagy nem, az más kérdés, én ott leszek a rendezvényen. Több civil 
szervezetben benne vagyok, de nagyon sokszor az a benyomásom, hogy az a hozzáállás, hogy 
ha nem ad támogatást az önkormányzat, akkor nem csinálok semmit. Te egy város 
képviselője is vagy, ezért fontos, hogy fejben külön legyen kezelve, hogy ez egy civil 
rendezvény vagy egy önkormányzati. Elég furcsán veszi ki magát, hogy nekünk kell küzdeni 
azért, hogy rákerüljünk egy szórólapra. 
Hostyinszki Ákos: Ez a rendezvény is fontos lenne arra, hogy az önkormányzat közelebb 
kerüljön a lakossághoz. 
Katus Norbert alpolgármester: Ki képviseli az önkormányzatot? 
Hostyinszki Ákos: Ezek szerint te is. A beszámolóban és az egésznek az utózöngéjében lehet 
ezt nyilvánosságra hozni, hogy igen ezt az önkormányzat támogatta. Ebben látom az 
ellentétet, hogy jó lenne, de mégsem támogatjátok. 
Katus Norbert alpolgármester: Alap lett volna, hogy meghívjuk a polgármestert, hogy 
mondjon egy beszédet.  
Kecser István PVB elnök: Ez inkább elvi kérdés, vannak itt már régi képviselők. Amikor 
megjelenünk egy rendezvényen, el kell dönteni, hogy képviselőként vagy civilként jelenünk 
meg. A nagyobb probléma ott van, ha elejétől fogva benne vagyunk, és az önkormányzat 
támogatja, akkor ennek nyilvánosan is meg kell jelennie. Minden csatornán úgy jött le, hogy 
ez egy civil kezdeményezés. Ha előre tudjuk, akkor eldöntheti a testület, hogy támogatja-e 
vagy sem. Az elsődleges, hogy amikor ilyen programot akarok szervezni, el kell dönteni, 
hogy milyen minőségben fogok bele. 
Hostyinszki Ákos: Azt belátom, és elfogadom, hogy nem így kellett volna, de időrendi 
probléma volt, és ha már eljutottunk idáig, akkor nem az a helyes döntés, hogy nem áll mellé 
az önkormányzat. Ha nem is az egész rendezvény, de a regisztrációs díj átvállalására szükség 
lenne. A jövőben én is másként fogom kezelni a dolgokat. 
Cseri Péter: Én egészen más megközelítésből nézem ezt a rendezvényt. Sülysápnak nem 
érdeke egy ilyen rendezvényt támogatni. Komolytalan dolog, és hibának tartanám. A magam 
részéről akkor sem támogattam volna, ha az előző ülésen jön ez elő. Nem feladatunk, nem 
látok benne olyan értéket, mint egy művészeti vagy sportrendezvényben. Lehet, hogy 
tévedek, de mos így látom, és nem tudom támogatni. 
Horinka László polgármester: Az elhangzottak alapján először az előterjesztésben található 
„B” javaslatot teszem fel szavazásra. Aki úgy gondolja, hogy a regisztrációs díjat ne vállalja 
az önkormányzat, kérem, szavazzon. 
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A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, 1 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

162/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
„Adventi gyertya gyújtó rekordkísérlet” c. rendezvény 
regisztrációs díjának finanszírozását nem vállalja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Kecser István PVB elnök: A piactér használatáról döntünk? 
Tóth Krisztina jegyző: A közterület-használat engedélyezése polgármesteri hatáskörben van, 
erről nem kell külön döntenie a testületnek. 
 
14./ NAPIRENDI PONT 
Brand Sec Kft. ajánlata az önkormányzati ingatlanok 
vagyonvédelmére 
 
Horinka László polgármester: A PVB támogatta azt, hogy más cégektől is kérjünk 
ajánlatot. Foglalkozzunk ezzel a kérdéssel? Ez az ügy már volt előttünk, már foglalkoztunk 
vele, akkor elutasítottuk, ezért az én határozati javaslatom eleve az volt, hogy utasítsuk el. 
Kecser István PVB elnök: Egy részünk úgy ítélte meg, hogy a mostani megoldás megfelel, a 
másik rész pedig azt gondolta, hogy a hivatal munkatársát ne tegyük ki felesleges veszélynek 
egy esetleges erőszakos behatolás esetén, ezért kérjünk ajánlatot. 
Horinka László polgármester: A PVB javaslata az én véleményemmel ütközik, én nem 
látom a munkatársunk testi épségét veszélyeztetve, az eredeti javaslattal értek egyet.  
Balog Mónika: Nem lehet a rendszert átvizsgálni, hogy jobban működjön? 
Katus Norbert alpolgármester: Ezzel nincs probléma, Balázs folyamatosan ellenőrzi, 
cseréli az érzékelőket.  
Horinka László polgármester: Mostanában a konyhán voltak téves riasztások, ilyenkor a 
rendszert felül kell vizsgálni. 
Balog Mónika: Én nagyon korán kelő vagyok, sokszor látok ott mozgást már korareggel is. 
Pálinkásné Petik Éva: A fűtést is ellenőrzik gyakran, ezért is lehet ott mozgás. 
Kecser István PVB elnök: Én a bizottság javaslatát úgy értettem, hogy nyitva hagyjuk a 
lehetőséget. 
Horinka László polgármester: Nem látom egyértelműen, hogy melyik irányba hajlotok, 
ezért először az eredeti határozati javaslatot teszem fel szavazásra, meglátjuk, milyen 
eredményre vezet. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy nem kívánunk élni a Brand Sec Kft. 
ajánlatával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, 3 ellenszavazat mellett, tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

163/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Brand 
Sec Kft. által az önkormányzati ingatlanok vagyonvédelmének 
vonulószolgálattal biztosított távfelügyeleti úton történő 
védelmére tett ajánlatával nem kíván élni.  
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
15./ NAPIRENDI PONT 
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Tájékoztató a bizottsági ügyrendjének és 2015. évi munkatervének 
elfogadásáról 
 
Tóth Krisztina jegyző: Tájékoztatom a tisztelt Képviselő-testületet, hogy a bizottságok 
elfogadták az ügyrendjüket és a 2015. évi munkatervüket. Erről dönteni nem szükséges, csak 
jegyzőkönyvbe vesszük, hogy megtörtént. 
 
16./ NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 
Horinka László polgármester: Vízközmű szolgáltatás: a TRV-nél megtörtént a 
részvényvásárlásunk, de még szerződést nem kötöttünk, mert várhatóan holnap államilag 
kijelölik a TRV-t, így további időt nyerünk szerződést kötni. A dolgozókat átvették január 1-
jével, és vállalták, hogy 2 évig nem szüntetik meg rendes felmondással a munkaviszonyukat, 
rendkívülivel azonban lehet, ha a magatartási problémák vannak. Két év múlva viszont lehet 
átszervezés. A levelünk, amit az ÖKOVÍZ-nek elküldtünk okafogyottá vált, mert a TRV 
megveszi azokat az eszközöket, amelyekre pályáztunk, így az ellátás biztonsága biztosított 
lesz. Az ügyfélszolgálatokat nem kívánják megszüntetni, én jeleztem az igényemet, hogy 
ésszerűbb lenne itt működtetni az ügyfélszolgálatot, mégiscsak egy központibb hely vagyunk, 
a kókaiakat kivéve ez mindenkinek jobb lenne. Tájékoztató anyagot fognak készíteni, ezt a 
két ünnep között a lakosság felé szétszórják, elméletileg nem lehet majd észlelni az átállást.  
December 31-el felmentették a monori rendőrkapitányt, Szmodics Róbertet, búcsúzni jött. Az 
utódja nevét is mondta, de már nem tudom. 
Kecser István PVB elnök: Az ÖKOVÍZ kintlévőségeivel mi lesz? 
Horinka László polgármester: Két dolgot csinálhat: vagy behajtja, vagy megpróbálja eladni. 
Kecser István PVB elnök: A TRV nem jogutódként veszi át az üzemeltetést, hogy átvállalja 
a kintlévőségeket? 
Tóth Krisztina jegyző: Ezt még ne lehet tudni, de szerintem sokkal korrektebbek, legalábbis 
a mai nap aktualitásából kiindulva, a dolgozók szempontjából mindenképpen.  
Pálinkásné Petik Éva: Van ötleted az ügyfélszolgálati iroda áthelyezésére, hova kerülne? 
Horinka László polgármester: Amikor az ÖKOVÍZ keresett irodát, akkor még volt 
lehetőség, de piaci áron nem akartak bérelni. A TRV-nek sem szeretném ingyen adni, de ha ez 
az ára, hogy idejöjjenek, akkor hoznunk kell egy döntést.  
Katus Norbert alpolgármester: A Fischer féle ház megfelelő lenne. Én is a kastélykertet 
szavaztam, de jobb lenne ez az ingatlan, a lakókat máshova kellene tenni. A Kis közben egy 
eldugottabb helyen jobb lenne nekik. És a központban felszabadulna egy ingatlanunk.  
Tóth Krisztina jegyző: Nem kell őket feltétlenül elhelyezni, fel lehet bontani a szerződést.  
Pálinkásné Petik Éva: A Zöldhíddal kapcsolatban történt-e valami? 
Horinka László polgármester: Megnéztük a szerződést, sajnos 20 évre el vagyunk kötelezve 
arra, hogy ennek a rendszernek a létesítményeit használjuk, ezt a szerződést Cegléd írta alá 
mint gesztor. Az ÖKOVÍZ-zel fel lehet mondani. 
Pálinkásné Petik Éva: Elvileg elképzelhető, hogy a Zöldhíddal kötünk szerződést, azzal a 
kikötéssel, hogy amoda kell szállítani? 
Horinka László polgármester: Csak a tanyák ellátottsága nincs megoldva. Dány felől 
mindig be lehet menni, de azt a kitérőt nem fogja megtenni az ÖKOVÍZ, hogy Dány felé 
kerülve gyűjtse be a szemetet. 
Balog Mónika: A Sancho után a 31-es egy szakaszán nincs közvilágítás, pedig szükséges 
lenne. 
Horinka László polgármester: Ezt akartam is mondani. Van egy olyan szabály, hogy 80 
méterenként lehet felszerelni egy közvilágítási lámpát, de itt kivételt tehetnénk. A másik ilyen 
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probléma, hogy a Malom utca 4 db oszlopán nincs lámpa, javasolnám, hogy kerüljön lámpa 
azokra is, sokan közlekednek arra gyalogosan, kellene az a négy lámpa. Az Árpád utcát 
ellenőriztem, ott nem látom indokoltnak. A Béke utcaihoz nem kell testületi döntés, a Malom 
utcaihoz azonban kellene. Meg kellene még nézni a sápi ovi, iskola környékét, elképzelhető, 
hogy ott is elkelne a bővítés. Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy a Malom utcában 4 
lámpával bővítsük a közvilágítást, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 9 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

164/2014. (XII. 18.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt 
arról, hogy a Malom utcában további 4 db közvilágítási 
lámpatest kerüljön felszerelésre.  
Határidő: 2015. február 28. 
Felelős: polgármester 

 
Pálinkásné Petik Éva: A mentési ponttal kapcsolatban van-e előrelépés? 
Horinka László polgármester: Nincs, ez részben az én hibám, mert nem kerestem őket, ők 
pedig a választás miatt leállítottak mindent. Mondták is, hogy nem szeretnek ezzel foglalkozni 
választási évben. Meg fogom csinálni, de mostanában nem volt időm. 
Balog Mónika: A gyermekorvosi pályázatra volt jelentkező? 
Horinka László polgármester: Még csak most jelent meg a hirdetés. 
Balog Mónika: A háziorvosi körzetben mi a helyzet? 
Hostyinszki Ákos: Kicsit nehézkesen indult a dolog, de már kezdenek összehangolódni.  
Tóth Krisztina jegyző: Csak annyit jeleznék még, hogy a kiosztott levél Filep Andrástól 
származik egyedi ügyben. Tegnap rögzíttette jegyzőkönyvbe a Hivatalban, és kérte az 
átadását a képviselők számára.  
Horinka László polgármester: Ezzel az ülés végére értünk, mindenkinek köszönöm a 
munkát, áldott, békés karácsonyi ünnepeket kívánok, az ülést bezárom. 
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